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Иницијатива упућена Колегијуму Представничког дома – “У складу са чланом 8. 

Пословника Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ, покрећем 

Иницијативу за уврштавање у дневни ред тачке: “Анализа спровођења Државне 

стратегије за рад на предметима ратних злочина”. 

 

Питање постављено Високом судском и тужилачком савјету БиХ – “Поред свих 

могућих намјерних или ненамјерних кадровских промашаја приликом именовања 

носиоца правосудних функција, заташкавања од стране Високог судског и тужилачког 

савјета, њиховог несавјесног рада, постоје индиције да се на највишим правосудним 

функцијама налазе особе за које постоје сумње да се баве или су се бавиле 

фалсификовањем докумената, имовинским преварама, те да злоупотребљавају свој 

положај у правосуђу за незаконит утицај на одређене судске одлуке. О овоме је Високи 

судски и тужилачки савјет обавијештен, између осталог, и притужбом против тужиоца 

Кантоналног тужилаштва Зеничко-добојског кантона Динке Лукес и њеног мужа 

Тихомира Лукеса, судије Суда БиХ. Иако је притужба дисциплинском тужиоцу против 

овог брачног пара поднесена још 11. септембра 2010. године, њен подносилац још није 

обавијештен да је предузета било каква радња по њој, па ево прилике Високом судском 

и тужилачком савјету да то учини и оговори шта се десило са овом пријавом 

дисциплинском тужиоцу.” 

 

Питање постављено Министарству правде БиХ, министру Бариши Чолаку – “Молим да 

ми се појасни ситуација око извршених интерних премјештаја у Министарству правде 

БиХ, јер је очигледно да су интерни премјештаји вршени селективно и да су тиме 

оштећени припадници само једног народа. Занима ме зашто су вршени интерни 

премјештаји и по чијим наредбама, а сви знамо да у Министарству правде БиХ, у 

протеклом мандату, који и даље траје, нема српског кабинета који би могао да заштити 

интересе државних службеника и запосленика српске националности?” 
 


